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Uw kenmerk 

Geachte heer, mevrouw, 

Hierbij bieden wij u ons antwoord op de raadsvragen Thuiszitters RENN4 onderwijs, 
zoals gesteld door M. van der Laan en C.E. Bloemhoff, van de PvdA fractie. De brief van 
de vragenstellers treft u als bijlage aan. 

De PvdA-fractie heeft vanuit het jeugd- en jongerenwerk signalen ontvangen dat een 
aantal leerlingen die RENN4 onderwijs volgen momenteel thuiszitten. De jongeren 
worden hierbij verwezen naar RENN4 scholen in Drenthe en Fryslan. U stelt dat deze 
leerlingen ofwel zijn geschorst, dan wel van de school afgestuurd zijn. 

In relatie tot de context van het RENN4 onderwijs is het belangrijk te weten dat RENN4 
niet valt onder een specifiek samenwerkingsverband. Met de invoering passend onderwijs 
bedient het RENN4 onderwijs in Groningen het samenwerkingsverband (Swv) VO-Stad, 
het Swv Primair onderwijs en het Swv VO-Ommelanden. Daamaast werken zij ook voor 
de samenwerkingsverbanden PO en VO in Noord en Midden Drenthe. 
Verder hebben wij begrepen dat de voorzitter CvB RENN4 de fractie van de PvdA, naar 
aanleiding van een artikel in het Dagblad van het Noorden over dit onderwerp, heeft 
uitgenodigd voor een gesprek. Het Swv VO-Stad heeft laten weten daar graag bij aan te 
willen sluiten. 

Dan volgt hier de beantwoording van uw vragen. 

1. We ontvangen signalen dat er jongeren thuis zitten en niet meer terug naar school 
kunnen. Kan het college dit bevestigen? Hoeveel jongeren in het RENN4 
onderwijs in Groningen zitten er momenteel thuis? Hoeveel jongeren zijn er 
momenteel geschorst? 

De afdeling Leerlingzaken heeft op dit moment drie thuiszitters van het RENN4 
onderwijs; twee van het VSO Diamant college en een van SO Bladergroen. De twee 
thuiszitters van het Diamantcollege kunnen uitstromen naar niveau I MBO en orienteren 
zich buiten Groningen. Leerlingzaken blijft deze drie leerlingen, o.a. vanuit de VSV 
aanpak, ondersteunen tot er een oplossing is. 



Bladzijde 2 Van 2 

Momenteel zijn er geen schorsingen gemeld bij de leerplicht ambtenaar. Schorsingen 
duren, na melding bij Leerlingzaken, niet langer dan 4 dagen. In principe gaan de 
leerlingen daarna weer terug naar hun eigen school. Schorsen is een bmikbare methodiek 
voor deze doelgroep, zodat de leerling en de klas even tot rust kunnen komen. De 
Inspectie Onderwijs heeft in maart 2016 geconstateerd dat RENN4 voldoet aan de 
wettelijke verplichting omtrent schorsingen. 

2. Tevens ontvangen we momenteel signalen dat jongeren vanuit het RENN4 
onderwijs in Groningen worden doorverwezen naar Assen en Drachten. Kan het 
college dit bevestigen? Indien ja, is het college niet van mening dat er voor deze 
jongeren een oplossing in Groningen gevonden zou moeten worden? 

De afdeling Leerlingzaken heeft een leerling geregistreerd die naar de Monoliet in 
Leeuwarden gaat. Het door u genoemde signaal dat leerlingen vanuit de huidige RENN4 
locaties in de Stad worden doorverwezen naar Assen en Drachten is bij ons en het Swv 
VO-Stad niet bekend. 
Ons uitgangspunt is dat we leerlingen in zo vroeg, kort, licht en dichtbij als mogelijk 
ondersteuning te bieden in het onderwijs en/of in het gezin en/of leefomgeving. Dat is wat 
ons betreft bij voorkeur een passende plek in Groningen. We zijn daar niet principieel in, 
als dat een passende oplossing elders in de weg staat. De regionale RENN4 locaties 
beschikken ten slotte over verschillende expertises. 

3. Is het college, gegeven de informatie over thuiszitters, van mening dat het aanbod 
voor wat betreft RENN4 onderwijs in Groningen op peil en van voldoende 
kwaliteit is en dat de docenten geschikt zijn voor deze jongeren? 

Het beoordelen van de kwaliteit van de locaties is een taak van de onderwijsinspectie. De 
onderwijs inspectie heeft in maart 2016 geconstateerd dat de registratie van thuiszitters 
beter moet. Dit is in juni 2016 hersteld. De basisondersteuning geboden door RENN4 
heeft de inspectie als voldoende beschouwd. 
Wij hebben als gemeente niet direct zicht op de kwaliteit van onderwijs. Wel zien we dat 
leerlingen vanuit VSO RENN4 worden doorverwezen naar de VSO locatie van Portalis. 
Het samenwerkingsverband geeft aan dat de VSO locatie van Portalis namelijk wordt 
ingezet als time-out voorziening. Portalis werkt vanuit een andere expertise die meer 
tegemoet komt aan dat wat de jongere aan ondersteuning nodig heeft. 
Uiteraard vinden wij het belangrijk dat de kwaliteit van onderwijs goed is. Dat maakt dat 
wij druk bezig zijn de samenwerking ProA'SO met het VO WU-team en onze regionale 
expertpool te verstevigen en het ondersteuningsaanbod af te stemmen op de behoeftes van 
leerlingen en onderwijs. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geTnformeerd. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester, de secretaris, 
Peter den Oudsten Peter Teesink 
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Geacht College, 

De PvdA-fractie ontvangt vanuit jeugd- en jongerenwerk signalen vanuit dat een aantal leerlingen die 
RENN4 onden/vijs volgen momenteel thuiszitten. De jongeren worden hierbij verwezen naar RENN4 
scholen in Drenthe en Fryslan. Deze leerlingen zijn ofwel geschorst, dan wel van de school afgestuurd. 
RENN4 onderwijs is gericht op jongeren met ernstige gedrags- of psychiatrische problemen. 

RENN4 onderwijs maakt onderdeel uit van het passend onderwijs. Op grond van de Wet passend 
onderwijs en de Jeugdwet is de gemeente verplicht om samen te werken met het passend onderwijs. 
De gemeente Groningen voldoet aan deze verplichting middels het samenwerkingsverband VO-Stad.^ 
Hiermee heeft de gemeente zichzelf onder meer ten doel gesteld dat ieder kind een geschikte plek 
heeft binnen het ondenwijs en er geen kind thuis zit. 

De PvdA-fractie maakt zich zorgen over deze jongeren. Het gaat namelijk om jongeren die minderjarig 
en leerplichtig zijn. RENN4 onderwijs is er bovendien op gericht om jongeren die niet tot hun recht 
komen in het regulier onderwijs alsnog een plek te geven. De jongeren zitten nu thuis of worden naar 
een school in de provincie Fryslan of Drenthe verwezen. Dit maakt dat we naar onze mening in ieder 
geval kritisch gekeken moet worden of de voorzieningen op dit vlak in de regio Groningen wel op peil 
zijn. 

1. We ontvangen signalen dat er jongeren thuis zitten en niet meer terug naar school kunnen. Kan 
het college dit bevestigen? Hoeveel jongeren in het RENN4 onderwijs in Groningen zitten er 
momenteel thuis? Hoeveel jongeren zijn er momenteel geschorst? 

2. Tevens ontvangen we momenteel signalen dat jongeren vanuit het RENN4 onderwijs in 
Groningen worden doorven/vezen naar Assen en Drachten. Kan het college dit bevestigen? 
Indien ja, is het college niet van mening dat er voor deze jongeren een oplossing in Groningen 
gevonden zou moeten worden? 

3. Is het college, gegeven de informatie over thuiszitters, van mening dat het aanbod voor wat 
betreft RENN4 onderwijs in Groningen op peil en van voldoende kwaliteit is en dat de docenten 
geschikt zijn voor deze jongeren? 

Namens de fractie van de PvdA, 

M. van der Laan C.E. Bloemhoff 

Collegebrief "samenwerking passend onderwijs" (25 mei 2016, nr. 5990699) 


